
 

Protokoll                        Møte nr.: 10/17-19 

Møte:  Styremøte i Norges Skytterforbund      Møtedato: Mandag 24. september 2018 

Sted:  Telefonmøte  

Referent:   Arild Groven 

Deltakere: Håvard Larsen, Line Teppdalen, Tom Lauritzen, Ingrid Stubsjøen, Esten Murbreck, Anette Hovstø, 
Kenneth Eikenes 
Forfall: Annette Hovstø 
Fra Adm.: Arild Groven. 
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Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

97/17-19 Valg ISSF 
Generalforsamlingen i ISSF avholdes i München i tiden 30.11-
1.12.2019. Det ligger an til et regimeskifte, siden presidenten 
Olegario Vazquez Rana, går av etter å ha ledet forbundet i 38 år. 
Videre et det en rekke andre sentrale personer som ikke tar 
gjenvalg. 
Det er to utfordrere til presidentvervet; Vladimir Lisin (RUS) og 
Luciano Rossi (ITA). 
NSF har tidligere nominert Tom Lauritzen og Eirik Jensen som 
medlemmer i hhv pistolkomiteen og dommerkomiteen i NSF. 
Forbundsstyret ønsker i tillegg å nominere Ingrid Stubsjøen og 
Gyda Ellefsplass Olssen til sentrale verv i ISSF.  
Vedtak: Norges Skytterforbund nominerer Ingrid Stubsjøen som 
medlem av ISSF Statutes and Eligibility Committee og Gyda 
Ellefsplass Olssen som medlem av ISSF Administrative Council. 
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 Side 2 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 
 

98/17-19 NSFs plakett 
Hans Kristian Jensrud har lagt ned en formidabel jobb på NSFs 
50m bane på Løvenskioldbanen (LB). Mens de andre banene på 
LB driftes av klubbene, er 50m banen alene forbundets ansvar. 
Mye takket være Jensruds innsats, fikk banen en helt nødvendig 
oppgradering til Nordisk 2018. Styret ønsker å gi en anerkjennelse 
til Jensrud som takk for det arbeidet han nedlegger for banen. 
Vedtak: Hans Kristian Jensrud tildeles NSFs plakett  
 

GS  

99/17-19 NM-veka 2019 
NM-veka 2019 avholdes i Stavangerområdet i tiden 26.06-29.06. 
Forbundet er i dialog med lokale klubber i Rogaland vedrørende 
muligheten for å arrangere NM OL Trap og Skeet under NM-veka. 
Dette i tillegg til NM 25m pistol, som er planlagt gjennomført etter 
samme modell som i 2018. 
Vedtak: Forbundet retter en formell henvendelse til Rogaland 
Skytterkrets vedrørende NM 25m pistol i 2019. 

HL, GS  

100/17-19 Evaluering Nordisk 2018 
En foreløpig evalueringsrapport er sendt ut. Logistikken fungerte 
meget bra. Det er viktig å kvalitetssikre at systemer fungerer og at 
man har nok mannskap på de ulike arenaene. Det kunne med 
fordel ha vært tatt tidligere avgjørelser om at enkelte øvelser burde 
utgå som følge av få deltagere. 
Vedtak: Tatt til orientering 

HL, GS  

101/17-19 Moderniseringsløpet NIF 
Forslag til alternative organisasjonsmodeller ble mottatt og sendt 
styret i forkant av møtet. NIF vil i uke 43 sende ut et høringsnotat 
og da slik at Idrettsstyret behandler saken 13. september. Endelig 
vedtak fattes på Idrettstinget 2019. 
Vedtak: Høringsnotatet blir sak på forbundsstyremøtet i november 

 

Hl, IS, GS  

102/17-19 Eventuelt 
 

  

 


